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PROTOKÓŁ Nr XXVI/2009 
 

Dwudziestej szóstej sesji Rady Miejskiej w Jezioranach, 
 odbytej w dniu 30 września 2009 roku 

w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego w Jezioranach 
przy Placu Zamkowym 4 

 
Początek obrad rozpoczęto o godz. 11.00 zakończono o godz. 14.00  
 

Pani Ewa Maculewicz – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej serdecznie przywitała 
Pana Macieja Leszczyńskiego – Burmistrza Jezioran, Pana Władysława Daligę – Zastępcę 
Burmistrza, Panią Danutę Zawolską – Sekretarza Gminy, Panią Marię Compa – Skarbnika 
Gminy oraz wszystkich radnych, 

 
Następnie Pani Ewa Maculewicz – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej na sekretarza 

obrad powołała radnego Stanisława Kaweckiego i otworzyła XXVI sesję Rady Miejskiej  
w Jezioranach oraz oświadczyła, iż zgodnie z listą obecności aktualnie w posiedzeniu 
uczestniczy 10 radnych, co wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 15 osób stanowi 
quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych decyzji – lista obecności radnych 
stanowi załącznik nr 8  do protokołu. 
 
Pani Wiceprzewodnicząca odczytała porządek obrad XXVI sesji Rady Miejskiej  
w Jezioranach, który przedstawia się następująco: 
 

1. Otwarcie i akceptacja porządku obrad. 
2. Interpelacje i wnioski radnych. 
3. Sprawozdanie Burmistrza z działalności między sesjami. 
4. Podjęcie uchwał w sprawie: 
             1) zmiany uchwały w sprawie przyjęcia „Planu Odnowy Miejscowości Kikity”, 

2)  zmian w budżecie gminy na 2009 rok. 
     5. Odpowiedzi na interpelacje i wnioski radnych. 
     6. Wolne wnioski i zapytania. 
 
Pani Wiceprzewodnicząca zapytała, czy są pytania lub propozycje zmian do przedstawionego 
porządku sesji? 
 
Pani Sekretarz wniosła o wprowadzenie do porządku obrad projektów uchwał w sprawie: 

1) zaciągnięcia długoterminowego kredytu złotowego na finansowanie planowanego 
deficytu. 

2) zaciągnięcia długoterminowego kredytu złotowego na finansowanie planowanego 
deficytu w kwocie 110 000 zł. 

 
Porządek obrad po zmianach przedstawia się w sposób następujący: 
 

1. Otwarcie i akceptacja porządku obrad. 
2. Interpelacje i wnioski radnych. 
3. Sprawozdanie Burmistrza z działalności między sesjami. 
4. Podjęcie uchwał w sprawie: 
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1) zmiany uchwały w sprawie przyjęcia „Planu Odnowy Miejscowości Kikity” 
2) zmian w budżecie gminy na 2009 rok 
3) zaciągnięcia długoterminowego kredytu złotowego na finansowanie planowanego 

deficytu. 
4) zaciągnięcia długoterminowego kredytu złotowego na finansowanie planowanego 

deficytu w kwocie 110 000 zł. 
 
     5. Odpowiedzi na interpelacje i wnioski radnych. 
     6. Wolne wnioski i zapytania. 
 
 
Ad. 2. Interpelacje i wnioski radnych. 
Nie było. 
 
Ad. 3. Sprawozdanie Burmistrza z działalności między sesjami. 
 
Pan Burmistrz przedstawił sprawozdanie z działalności między sesjami, które stanowi 
załącznik nr 5 do protokołu.  
Pani Wiceprzewodnicząca zapytała czy są pytania do przedstawionego sprawozdania? 
Pytań do sprawozdania nie było.  
 
Ad. 4. Podjęcie uchwał w sprawie: 
 

1) zmiany uchwały w sprawie przyjęcia „Planu Odnowy Miejscowości Kikity” 
Pani Ewa Maculewicz  zapytała czy są uwagi i pytania do projektu uchwały? 
Uwag do projektu uchwały nie wniesiono.  
Następnie Pan Stanisław Kawecki odczytał projekt uchwały.  
W głosowaniu udział wzięło 10 radnych. 
Rada w wyniku głosowania  jednogłośnie  

podjęła uchwałę Nr XXVI/307/09 
w sprawie zmiany uchwały w sprawie przyjęcia 

 „Planu Odnowy Miejscowości Kikity” 
stanowiącą załącznik nr 1 do protokołu 

 
1) zmian w budżecie gminy na 2009 rok, 

Pani Maria Compa – Skarbnik Gminy przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmian  
w budżecie gminy na 2009 rok, który stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 
Pani Ewa Maculewicz  zapytała czy są uwagi i pytania do projektu uchwały? 
Uwag do projektu uchwały nie wniesiono.  
Następnie Pan Stanisław Kawecki odczytał projekt uchwały.  
W głosowaniu udział wzięło 10 radnych. 
Rada w wyniku głosowania  jednogłośnie  

podjęła uchwałę Nr XXVI/308/09 
w sprawie zmian w budżecie gminy na 2009 rok 

stanowiącą załącznik nr 2 do protokołu 
 
 
 

2) zaciągnięcia długoterminowego kredytu złotowego na finansowanie planowanego 
deficytu. 
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Pani Maria Compa – Skarbnik Gminy przedstawiła powyższy projekt uchwały, który 
stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 
Pani Ewa Maculewicz  zapytała czy są uwagi i pytania do projektu uchwały? 
Uwag do projektu uchwały nie wniesiono.  
Następnie Pan Stanisław Kawecki odczytał projekt uchwały.  
W głosowaniu udział wzięło 9 radnych. 
Rada w wyniku głosowania  jednogłośnie  

podjęła uchwałę Nr XXVI/309/09 
w sprawie zaciągnięcia długoterminowego kredytu złotowego na finansowanie 

planowanego deficytu 
stanowiącą załącznik nr 3 do protokołu 

 
1) zaciągnięcia długoterminowego kredytu złotowego na finansowanie planowanego 

deficytu w kwocie 110 000 zł. 
Pani Maria Compa – Skarbnik Gminy przedstawiła projekt uchwały w sprawie zaciągnięcia 
długoterminowego kredytu złotowego na finansowanie planowanego deficytu w kwocie 
110 000 zł , który stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 
Pani Ewa Maculewicz  zapytała czy są uwagi i pytania do projektu uchwały? 
Uwag do projektu uchwały nie wniesiono.  
Następnie Pan Stanisław Kawecki odczytał projekt uchwały.  
W głosowaniu udział wzięło 9 radnych. 
Rada w wyniku głosowania  jednogłośnie  

podjęła uchwałę Nr XXVI/310/09 
w sprawie zaciągnięcia długoterminowego kredytu złotowego na finansowanie 

planowanego deficytu w kwocie 110 000 zł 
stanowiącą załącznik nr 4 do protokołu 

 
Ad. 5. Odpowiedzi na interpelacje i wnioski radnych. 
      
Nie było. 
 
Ad. 6. Wolne wnioski i zapytania. 
 
Pan Stanisław Kawecki przedstawił wystąpienie pokontrolne Regionalnej Izby 
Obrachunkowej, które stanowi załącznik nr 6 do protokołu i opinię Regionalnej Izby 
Obrachunkowej w sprawie przebiegu wykonania budżetu za I półrocze 2009 roku (załącznik 
nr 7 do protokołu). 
 
 

W związku z tym, że porządek obrad XXVI sesji Rady Miejskiej w Jezioranach został 
wyczerpany Przewodniczący Rady Miejskiej w Jezioranach zakończył obrady XXVI sesji 
dziękując wszystkim za przybycie i udział w obradach. 
 
 
        Protokołowała                                                       Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej 
 
    Anna Gleszczyńska                                                                  Ewa Maculewicz 
 

 


